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Årsmöte Föreningen Lillängshamnen 

Datum 

 

2019-03-26 

 

Plats 

 

Folkets hus Skoghall 

Deltagare 

 

44st 

 

 

 

 

Årsmöte 2019 

 

Mötets öppnande 

 

1 Godkännande av kallelse, ok 

 

2 Godkännande dagordning, ok 

 

3 Val av presidium 

Ordförande: Leif A 

Sekreterare: Thomas M 

Protokolljusterare: Ulf J, Göte M 

Rösträknare: Ulf J, Göte M 

 

4 Verksamhetsberättelse 

Leif läste upp verksamhetsberättelsen för 2018 och la tyngdpunkt på vissa delar såsom: 

• Elförbrukning har ökat 

• Soptömningen som måste förbättras 

• Önskemål att alla uppdaterar och lägger in mailadresser i vårt system 

• Stöld i hamnen för sjöräddningen som blev av med 1800l diesel 

• Kioskverksamheten som fick stänga tidigare 

• Husbilar i hamnområdet, ger ingen inkomst 

 

Verksamhetsberättelsen lades till handlingarna 
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5 Ekonomisk berättelse 

Kassör Karl Tervell gick igenom resultatrapport och balansrapport 

Intäkter 2018 ligger 18000kr högre än 2017 och merparten beror på uthyrda uppställningsplatser på land 

Föreningens soliditet är mkt god, tillgångar på drygt 400 000kr 

 

 

6 Revisionsberättelse 

Leif läste upp revisionsberättelsen för mötesdeltagarna, berättelsen lades till handlingarna 

 

 

7 Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen 

Mötet godkände ansvarsfrihet 

 

 

8 Inkomna motioner 

Inga motioner inlämnade 

 

9 Förslag ny vaktstuga 

Styrelsen har diskuterat ev uppförande av ny vaktstuga för att få den mer centralt i hamnen och med bättre 

överblick på hamnområdet 

Uppförande skulle bli mellan brygga 4-5, där ”kiosken” idag ligger 

Kostnad och ev bidrag från Hammarö kommun behöver utredas 

Nuvarande vaktstuga skulle kunna komma att hyras ut, ex kioskverksamhet 

 

Mötet beslutade att styrelsen skulle fortsätta utredning av ny vaktstuga 

 

10 Hemsida/Internet 

Uppdatera och lägg in mailadresser 

Protokoll från styrelse- och årsmöten finns på hemsidan 

 

11 Försäkring 

Karl T informerade om försäkringen som föreningen har genom SBU: 

Vi har en kollektiv olycksfallsförsäkring för medlemmarna och anhöriga i samma hushåll, vi är försäkrade 

vid klubbaktiviteter och vistelse i hamnområdet 

Båtägare ska ha sina båtar försäkrade vid lyft med kranen, lyftintyg ska signeras innan lyft att försäkring 

finns 
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12 Ersättare vaktgång 

Byt internt med varandra  

Familjemedlemmar kan gå båtvakt  

”Godkända” vakter att hyra in finns på hemsidan 

 

13 Startdatum båtvakt 

Förslag 13 maj, godkändes på mötet 

Vaktlista kommer skickas ut på mail, postvägen till de som saknar mail 

Vaktlistan på hemsidan innefattar datum och båtplats, inga personuppgifter 

Brygga 3 startar båtvaktsgången 

 

14 Städdag 2019, brygga 3 

Kommer genomföras senare delen av maj månad, Leif skickar kallelse 

Även brygga 2 kommer kallas för oljning av bryggan, utgick 2018 pga regn 

 

15 Beslut om avgifter för medlemskap, uppställningsplatser, sjösättning och utebliven vaktgång 

Avgifterna på samma nivå som för 2018 förutom avgiften med traktorhjälp, mötet beslutade höjning från 

150kr till 300kr 

 

16 Beslut om verksamhets och ekonomisk plan för 2019 

Utreda kostnader för ny vaktstuga 

Uppsättning av bommar mellan båthusen? 

Muddring vid brygga 1 mot stenpiren och ev vid hamnkranen? 

 

17 Val av 

1 st kassör 2år, omval på sittande 

4 st Styrelseledamöter 2år, omval på sittande 

1 st revisor 2år, omval på sittande 

1 st revisorsuppleant 1år, omval på sittande 

3 st valberedningen 1år, omval på sittande 

2 st valberedningssuppleanter 1år, ingen suppleant vald 

 

Övrigt 

Flytt av sjöräddningsbåten:  

planen är att den ska flyttas till Mörudden, men i nuläget ser det ut som att den blir kvar i vår hamn 1 eller 2 

säsonger till, allt hänger på Hammarö kommun som ska iordningställa ny lokal på Mörudden 
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Hamnbassängskanten vid fiskrökeriet och lyftkranen undermineras och ger oss problem vid sjösättning oh 

upptagning av båtar då djupet påverkas, kan den pålas eller förstärkas på nåt vis? Styrelsen tar upp frågan 

med Hammarö Kommun 

 

 

Kan vi skaffa ett Swish-konto som gästhamnsbåtar och husbilar kan betala till? Styrelsen undersöker 

 

 

 

 

Sekreterare                                                  Ordförande                          Protokolljusterare 

                         

Thomas Mithander                                     Leif Alfredsson                    Göte Mattsson, Ulf Jonsson 

                                                                                                                      

                                                                                                                      

 

 

 

 

 

 


